
Miljø- og Fødevareudvalget

Til: Klima-, energi- og forsyningsministeren

Dato: 6. juli 2020

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

MOF alm. del

Spørgsmål 1183

Der er stor bekymring blandt danske skovejere for bortfald af brug af dansk flis i den dan-

ske energisektor, til stor skade for driftsøkonomien i den danske skovdrift. Vil ministeren

redegøre for, hvordan regeringen vil sikre fortsatte muligheder for, at skovejerne kan ud-

tage udtyndingstræ og resttræ fra de danske skove og sælge det som flis som vigtig del

af driftsøkonomien i den økonomisk hårdt trængte danske skovdrift?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Erling Bonnesen (V).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Erling.Bonnesen@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

René Christensen

formand
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